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Dr. Schmitt Pál
az Országgyűlés Elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !
A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi
Miklós, nemzeti er őforrás miniszter úrhoz

„Mi lesz a nyugdíjrendszerrel? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A nyugdíjrendszerrel kapcsolatban mindeddig semmilyen érdemi elképzelést nem hallottunk a z
új kormánytól. Miniszter Úr a bizottsági meghallgatáson két megállapítást tett : „A
nyugdíjrendszerre vonatkozóan : az inflációt követ ő nyugdíjrendszert kívánjuk továbbra i s
fenntartani .” Illetve, hogy az egész nyugdíjrendszer felülvizsgálata folyamatban van. Ha az
inflációkövetésére vonatkozó kijelentésből indulok ki, akkor kérdezem: további korrekció s
lépéseket, pl : rokkantnyugdíjakkal kapcsolatban nem is terveznek?

A nyugdíjprémium rendszere, amelyet az el őző kormány fogadott el, többlettámogatást adna a
nyugdíjasoknak megfelelő gazdasági növekedés mellett : Önök ezt megszüntetnék ?

Miniszter úr megemlítette, hogy a kötelező magánnyugdíj-pénztárak ügyét és az egés z

nyugdíjkérdést felül kell vizsgálnunk. Azóta a sajtóhírekből azt hallani, hogy a magánnyugdíj -

pénztárak megszüntetése mintha már nem lenne céljuk, de erről sem tudunk semmit pontosan.

Kérdezem ezért, hogy mit terveznek tenni a magánnyugdíj-pénztárakkal illetve a kötelez ő
magánnyugdíj -pillérrel ?

Továbbá azt is szeretnék tudni a választók, hogy milyen felülvizsgálatot kezdeményeznek a
nyugdíjakkal kapcsolatban, mely részeit kívánják megváltozatni? Paradigmatikus vag y
parametrikus változtatásokat kívánnak-e végrehajtani? Milyen módon kívánják bevonni a z
érintetteket, a társadalmat az egyeztetésekbe? Mikorra lesz valódi elképzelésük a
nyugdíjrendszerrő l?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . július 5 .

Szűcs Erika
(MSZP)
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